兰州大学留学生请假申请审批表

（入专业学习的留学生Leave Application for major enrolled students）
	姓名
Name
	
	性别

Gender
	
	护照号码
Passport No.
	

	国籍
Nationality
	
	本人电话

Tel.
	

	所在学院、专业

School&Major
	
	年级
Grade
	

	事由（请说明具体请假事由，请假的起止日期）Reasons (Explain details and leave period)

                                       

	本人承诺 I Promise：

1. 本人及监护人明确我的请假缘由及起止日期。

My guardian and I clarify the reason for my leave and the date of leaving period

2. 本人外出期间，安全责任自负；造成的学业延误等后果由本人承担。

During my time out, I am responsible for my own safety, and consequences of academic delays and other consequences.

3. 本人将严格按照请假截止日期返校，并及时向所在学院办公室与留学生办公室销假。

I will return to school according to the leave deadline, and promptly report to the International Student Office.

申请人签字(Applicant’s Signature)：                  年Y     月M     日D

	导师意见（攻读硕士、博士研究生的由导师出具意见, 请明确是否准假）

Supervisor’s opinion (Please specify whether it is allowed or not)

                                    导师签字(Signature)：                 年Y     月M     日D

	学院意见（请明确是否准假）School’s Opinion (Please specify whether it is allowed or not)

                                                                              （公章）Stamp                                 

学院领导签字(Signature)：                 年Y     月M     日D

	留学生管理科意见Opinion of the International Student Affairs Office

                        留学生管理科主任签字(Signature)：                 年Y     月M     日D

	国际文化交流学院意见Opinion of the School of International Cultural Exchange

                                学院领导签字(Signature)：                 年Y     月M     日D


备注：若请假7天之内（含7天）且不离市、离境的，学院批假报留学生管理科备案即可；若请假超过7天或离市、离境的，需经留学生管理科审批。学院应在学生请假结束之日确定学生是否按时返校并督促其按时销假。

